
 Kolejní klub Pod-O-Lee 
 

 

 
Stránka 1 z 5 

Zápis schůze představenstva ze dne 8.12.2021 

  
Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee  

Zapisuje: Vojtěch Halamka (VKS)  

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP 

 Michaela Javanská (MP)  

 Jan Picka (SS) HP 

 Karel Čtvrtečka (SN) HP 

 Ondřej Cakl (SP) HP 

 Kateřina Pilná (ZSP)  

 Hanka Horáková (PR team)  

 Matúš Priščák (SG) HP 

 Jiří Novotný (SH)  

 Lukáš Pavljuk (SBA) HP 

 Pavel Píchal (SBB) HP 

 Vítek Zapletal (SBC) HP 

 Jakub Vinklárek (ZSBC)  

 Mário Alexy (SBD) HP 

 David Puchoň (ZSBD)  

 Jan Vlk (SBE) HP 

 Štěpán Tichý (SBF) HP 

 Vojtěch Halamka (VKS)  

 Kateřina Štouračová (SPG)  

 Jan Shejbal (SPŠ)  

 Jan Kučera (ZSPG)  

 Stanislav Škoda (TBB)  
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20:10 Předseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Schválení programu 

Usnesení č. 1:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 08.12.2021 20:13. 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 2  Kolečko 

1. PR 

Byl proveden úklid a organizace skladu PR. Proběhla akce Podolský Mikuláš. Reakce na akci jsou 

ve skrze pozitivní. Probíhá příprava na akci Mezi Bloky – Vánoční edice. 

2. Pod-O-Games 

DDR bylo uvedeno do plného provozu. Problém s připojením na PS účet je v řešení. 

3. Blok A 

Nic významného se nestalo. 

4. Blok B 

Problém na bloku s kouřením marihuany vyřešen ústní domluvou městskou policií. SBB apeluje na 

ostatní členy klubu, aby prováděli pravidelné kontroly. 

5. Pod-O-Gym 

Proběhla montáž a bylo doručeno nové vybavení do Gymu. 

 

20:19 Přichází Jan Vlk a Kateřina Pilná. Počet lidí s hlasovacím právem: 10.  

 

6. Deskoherna 

Byla provedena změna herního dne na středu do konce roku. Proběhl turnaj v karetní hře Bang. 

7. Blok F 

Kateřina Ondrušová (8521) a Jan Mařeš (8602) byli jmenováni do funkce Televizor. Proběhlo 

zaškolení ve spolupráci s SS. 
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8. PC učebna 

Proběhl servis tiskárny. Byl získán administrátorský přístup pro budoucí řešení problému a kontakt 

na možnost řešení problému s licencí. 

9. Informace SU 

SU plánuje velkou Promoakci skrze všechny kolejními kluby. Byl zrušen Vánoční ples SU. Na 

zasedání byla řešena situace ohledně změny vedení klubu Silicon Hill. Ekonomické činnosti řešené 

během poslední schůze byly schváleny. 

10. Blok D 

Paulína Znamenáková (9025) byla jmenována do funkce Televizor. 

11. Blok E 

Tereza Kinkorová (7132) a Daniela Kováčiková (8587) byly jmenovány do funkce Televizor. 

12. SN 

Proběhla minoritní údržba. Byla připravena náhrada původního firewallu. Nové AP byly objednány. 

13. Hudebna 

Inventura vybavení je v řešení. Proběhla komunikace s Muzziker ohledně nákupu nového vybavení. 

14. Pod-O-Lab 

Byl nakoupen nový nábytek a vybavení. Výměna lina je v řešení. Byl nalezen přívod internetu. 

15. Pod-O-Šerm 

Počet tréninků byl omezen ze zdravotních důvodů. Poběhl nákup nového vybavení. Počet členů 

roste. Proběhla komunikace ohledně bitvy s protějšky ze Silicon Hill 

16. Blok C 

Veronika Vilímovská (8565) a Matěj Sháněl (8484) byli uvedeni do funkce Televizor. Proběhlo 

zaškolení. Občasné problémy s úklidem. 

17. Foto 

Fotky z většiny klubových akcí byly upraveny. Nový fotokroužek je v řešení. 

18. Sudovna 

Nic významného se nestalo. 
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19. HR 

Byly rozeslány dotazníky na Vedení bloků a nákup vybavení Labu. Proběhla sbírka na kolejního 

kocoura Mikeše v rámci akce Podolský Mikuláš. Bylo vybráno 3325 Kč a 6 euro. Proběhla 

revitalizace blokových nástěnek. Možnost umístění plakátů na dveře bloků a do výtahů byla řešena 

s p. Makulovou.  

20. Předseda 

Probíhá řešení účetnictví. Proběhla schůze centrály SU. Kontrolní komise přednesla návrh na 

převedení manipulace s financemi z Předsedů na Účetní skrze formuláře. P kritizuje složitost tohoto 

systému. Dále proběhne kontrola financí kolejního klubu Silicon Hill z minulých let. V současné době 

není plánováno, že by SÚZ nastavoval přísnější opatření, než jsou nastaveny vládou. 

 

20:46 Přichází Jan Picka. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.  

 

21. SS 

Nic významného se nestalo. 

Bod č. 3  Schválení zápisu 

Usnesení č. 2:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 18.11.2021 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 01.12.2021 9:13. 

∑: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 4  Poplatky za hudebnu 

SH přednesl návrh na zvýšení příspěvku na provoz Hudebny o cca 100 Kč vzhledem k renovaci a 

nákupu nového vybavení. SBF připomíná diskuzi ohledně dlouhodobé neudržitelnosti financování 

klubu převážně ze sítě a nutnosti získávání příjmů z jiných zdrojů. P reaguje, že tato diskuse musí 

proběhnou skrze všechny kluby. SN navrhuje průzkum mínění uživatelů hudebny ohledně 

zvyšování příspěvku. P navrhuje internetový dotazník ohledně nového vybavení a tento průzkum 

do tohoto dotazníku zahrnout. SBE navrhuje formuli: „Připlatili byste si za lepší vybavení?“. 

Bod č. 5  EGO čaj bar 

SBE a ZSPG představili situaci ohledně fungování EGO čaj bar. Tento podnik 31.1.2022 ukončuje 

činnost. Vedení kolejí přislíbilo přednostní právo na nájem pro kolejní klub. Byly představeny 

varianty pro využití prostorů klubem. Proběhla diskuse ohledně možností prodávaného sortimentu. 

SBE navrhuje konzultaci s členy klubu Silicon Hill, kteří mají v této problematice zkušenosti. Byla 
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konstatována nutnost nákupu nového vybavení. Byl představen rámcový rozpočet na rekonstrukci 

a zprovoznění kolejní čajovny. Jednotlivé položky byly diskutovány. Předběžný odhad byl stanoven 

na 500 000 Kč. MP pokládá dotaz ohledně rekonstrukce zadní místnosti (pódium). Navrhuje použít 

vinil místo dlažby. SN upozorňuje na finanční nároky na rekonstrukci a nutnost přepracování 

(navýšení) rozpočtu. P navrhuje konzultaci se stavařem/architektem ohledně rekonstrukce. SBF 

pokládá dotaz na otázku provozu. SN navrhuje využití externích pracovníků. SPŠ navrhuje čajovnu 

odhlučnit v rámci rekonstrukce. SBF pokládá dotaz na přístup veřejnosti. Představenstvo se 

shoduje, že omezení vstupu na členy klubu je nevýhodné z ekonomické stránky. Diskuse přerušena. 

Představenstvo se shoduje, že klub má zájem o pronajmutí prostoru. Nutná samostatná schůze na 

toto téma. P zadává SBE zpracovat rešerši ohledně rekonstrukce, provozu atd. SBF upozorňuje na 

možnost využiti Fondu projektů Studentské unie ČVUT a MP zmiňuje možnost využití Fondu 

Studentských projektů na hrazení mezd zaměstnanců čajovny. 

21:51 Předseda vyhlašuje přestávku 

Bod č. 6  Rozpočet na rok 2022 

22:03 Předseda znovu zahajuje schůzi po přestávce. Během pauzy odchází Jan Kučera, Stanislav 

Škoda a Jan Vinklárek. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

Představen návrh na rozpočet na rok 2022. Byla provedena diskuse a obhajoba položek v rozpočtu 

jednotlivými správci. 

0:36 Přichází Hanka Horáková. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

Usnesení č. 3:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Rozpočet 2022 zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 09.12.2021 0:37. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 7  Ostatní 

Usnesení č. 4:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s čerpáním Rozpočtu 2022 ode dne jeho 

schválení, tedy 9.12.2021. 

∑: 11 ; +: 11 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

0:43 Předseda ukončuje schůzi. 
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